
 
Zápis č. 19/2011/X z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 17.10.2011
 
Přítomni 4 členové RM. Po omluvě nepřítomna paní Eva Tuhárská. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Petra
Mareše a paní Ing. Šárku Rozsívalovou. Rada města schvaluje zapisovatelkou zápisu paní Ladu Vídeňskou, pracovnici
Městského úřadu Rokytnice v O.h.
 
Hlasováno o návrhu 4 pro 0 proti 0 zdržel.
 
Jednání zahájeno v 16,00 hodin.
 
Starosta města Petr Hudousek konstatoval, že veškerý podkladový materiál k projednávaným bodům byl uveřejněn na
intranetu Města Rokytnice v O.h. – rady města.
 
1)Schválení programu jednání
Starosta přečetl návrh programu. Ze strany radních nebyly podány žádné doplňující návrhy.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
Hlasováno o návrhu 4 pro 0 proti 0 zdržel.
 
2)Výroční zpráva o činnosti školy ve škol.r.2010/2011
Starosta předložil Výroční zprávu o činnosti školy ve škol.r.2010/2011. Rada města se seznámila s předloženou zprávou.
Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předloženou Výroční zprávu o činnosti školy ve škol.r.2010/2011.
 
3) Návrh dohody o ukončení Smlouvy o nájmu – Sdružení SPLAV, o.s.
Starosta předložil Dohodu o ukončení Smlouvy o nájmu nebytových prostor, kterou podalo Sdružení SPLAV, o.s.  předsedou
sdružení panem Pavlem Tichým. Rada města po krátké diskuzi schválila ukončení nájmu.
Rada města schvaluje: ukončení Smlouvy o nájmu nebytových prostor – Sdružení SPLAV, o.s. dohodou  ke dni 31.10.2011.
 
4) Návrh bytové komise
Místostarosta Petr Mareš seznámil přítomné s návrhem Bytové komise prodloužit nájemní smlouvy, který je přílohou zápisu.
Dále předložil doporučení Bytové komise neprodloužit nájemní smlouvu na byt panu Radku Šmídovi, který má dluh na
nájemném a nereaguje na výzvy ze strany MSB. Nebyly žádné připomínky
Rada města schvaluje: a) prodloužení nájemních smluv dle návrhu Bytové komise, který je přílohou zápisu.                
                                      b) neprodloužit nájemní smlouvu na byt panu Radku Šmídovi.
 
5) Žádost o poskytnutí finančního příspěvku „Sociální automobil“ pro Sdružení Neratov
Starosta předložil žádost Sdružení Neratov o poskytnutí finančního příspěvku na „Sociální automobil“. Rada města po krátké
diskuzi rozhodla zahrnout příspěvek do rozpočtu na rok 2012.
Rada města schvaluje: poskytnout příspěvek žadateli na rok 2012 ve výši 3.000,-Kč.
Rada města ukládá: zahrnout příspěvek dle usnesení do návrhu rozpočtu města na rok 2012.
Zodpovídá : Lada Vídeňská                                                Termín: do 31.10.2011
 
6) Odhad tržní ceny sněžného děla ARECO JUNIOR
Starosta předložil odhad tržní ceny sněžného děla ARECO JUNIOR, který vypracoval pan Jan Audrlický, předseda
představenstva AUDRY CZ a.s. Rada města po krátké diskuzi vzala předložený odhad na vědomí.
Rada města bere na vědomí: předložený odhad tržní ceny sněžného děla ARECO JUNIOR.
 
7) Komerční mapa Rokytnice v Orlických horách
Starosta předložil žádost o vydání komerční mapy Rokytnice v O.h. vydavatelstvím Petr Teichman RAFFAEL- art. Jde o
aktualizaci map, kdy současné komerční mapy jsou umístěny na náměstí a autobusovém nádraží. Rada města po krátké
diskuzi schvaluje předloženou žádost.
Rada města schvaluje: poskytnout finanční příspěvek v částce 4.000,- Kč bez DPH vydání 2ks komerčních map Rokytnice
v O.h..
Rada města ukládá: zahrnout příspěvek dle usnesení do návrhu rozpočtu města na rok 2012.
Zodpovídá: starosta                                                                 Termín: do 31.10.2011
 
8) Nařízený odvod
Starosta předložil podklady za opravy kotle v Mateřské škole Rokytnice v O.h. Rada města po krátké diskuzi ukládá převést
částku z fondu reprodukce majetku ve výši ročních odpisů v r.2011.
Rada města ukládá: Příspěvkové organizaci Mateřská škola Rokytnice v O.h. odvod z Fondu reprodukce majetku ve výši



ročních odpisů tj. 34.028,-Kč.
Zodpovídá: ing.Rozsívalová                                                    Termín: do 31.10.2011
 
O usnesení hlasováno u bodů č. 2) až 8) : 4 pro, 0 proti, 0 zdržel.
 
V 17,00 hodin se dostavila paní Eva Tuharská.
 
9) Výběrové řízení – informační technik, směrnice
Starosta předložil návrh na vytvoření vnitřní Směrnice, kde by byla jasná pravidla při zadávání veřejných zakázek malého
rozsahu. Dále předložil návrh na vypsání výzvy na místo informačního technika. Rada města po delší diskuzi uložila připravit
Směrnici, kde budou uvedeny zásady a postupy při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu.
Rada města ukládá: připravit Směrnici při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu.
Zodpovídá: starosta, tajemník,                                                  Termín: 14.11.2011
Rada města ukládá: připravit výzvu na místo informačního technika
Zodpovídá: starosta                                                                   Termín 14.11.2011
 
10) Pronájem pozemků – JUNÁK, svaz skautů a skautek ČR Žamberk
Tajemník podal informaci k žádosti Svazu skautů a skautek ČR Žamberk o pronájem pozemků č.834 a č.806/5 v k.ú.Panské
Pole. Rada města po krátké diskuzi doporučila uzavřít smlouvu o pronájmu pozemku ve výši 500,-Kč na rok.
Rada města schvaluje: uzavření Smlouvy o pronájmu pozemků č.834 a č.806/5 v k.ú.Panské Pole za cenu 500,-Kč za rok.
 
11) Jednací řád
Tajemník předložil návrh změny v jednacím řádu ZM. Rada města po krátké diskuzi doporučuje navrhnout změnu dle zákona
č. 246/2011. 
Rada města bere na vědomí: předložený návrh změny v jednacím řádu ZM.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit změnu v jednacím řádu ZM dle předloženého návrhu.
 
12)Multifunkční zařízení
Tajemník podal informaci k současnému stavu multifunkčního zařízení MěÚ Rokytnice v O.h., s ohledem na jeho stav a
funkčnost. Seznámil radní s nabídkou firem. Rada města po krátké diskuzi schválila zadání kalkulaci ceny.
Rada města schvaluje: zadat zpracování návrhu řešení tiskových prací pro potřeby MěÚ Rokytnice v O.h.
Zodpovídá: tajemník                                                                   Termín: 14.11.2011
 
13) Docházkový systém
Tajemník seznámil přítomné s nabídkou docházkových systémů včetně jejich ceny. Rada města po krátké diskuzi vzala
informaci na vědomí.
Rada města bere na vědomí: předloženou informaci o nabídce docházkových systémů.
 
14) Informace hodnotící komise pro výběr dodavatele stavby „Obnova bývalé sýpky v Rokytnici v O.h. pro umístění stálé
muzejní expozice“.
Starosta seznámil radní s průběhem práce hodnotící komise pro výběr dodavatele stavby „Obnova bývalé sýpky v Rokytnici
v O.h. pro umístění stálé muzejní expozice“. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: podanou průběžnou informaci práce hodnotící komise pro výběr dodavatele stavby
„Obnova bývalé sýpky v Rokytnici v O.h. pro umístění stálé muzejní expozice“.
 
15) Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace č.HK/0800/S
Starosta podal informaci o Dodatku ke smlouvě o poskytnutí dotace č.HK/0800/S Regionální operační program NUTS II
Severovýchod, kdy dojde k posunutí termínu zahájení fyzické realizace nejpozději do 30.11.2011.
Rada města schvaluje: Dodatek ke smlouvě o poskytnutí datace č.HK/0800/S.
 
16)Nabídka na odběr elektřiny na rok 2012
Tajemník seznámil radní s nabídkou č.11010998 od firmy ČEZ Prodej, s.r.o. na dodávku el.energie pro rok  2012, na odběrná
místa  Města Rokytnice v O.h. a organizací a firem, které Město založilo nebo zřídilo. Rada města po krátké diskuzi schválila
přijmout předloženou nabídku el.energie.
Rada města schvaluje: přijmout nabídku č.11010998 od firmy ČEZ Prodej, s.r.o. na dodávku el.energie pro rok 2012.
 
O usnesení hlasováno u bodů č.9) až 16): 5 pro, 0 proti, 0 zdržel.
 
Jednání ukončeno: 19,00 hodin
 
 
                                                                       Petr Hudousek – starosta



Ověřovatelé:
Petr Mareš
Ing.Šárka Rozsívalová
 
 
 
 
 
 
 


